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PROTOKÓŁ NR LXI/61/2022 
z sesji Rady Miejskiej Mikołowa, która odbyła się w dniu 25 października 2022 roku, 

w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 21 radnych. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wręczenie odznaczeń za zasługi dla Województwa Śląskiego. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji nr LX/60/2022.   
5. Temat wiodący: raport na temat systemu ciepłowniczego – ZIM. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2022 rok, 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041, 
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu, 
d) zmiany uchwały nr LIV/524/2022 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 5 kwietnia 2022 r. 

w sprawie zakresu pomocy świadczonej obywatelom Ukrainy przez Gminę Mikołów, 
e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok, 
f) przyjęcia programu współpracy Gminy Mikołów z organizacjami pozarządowymi oraz 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023, 
g) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z Mikołowską Radą Działalności Pożytku 

Publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji, 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Rolniczej, 
i) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla 

obszaru Gronie. 
 7. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
 8. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania, wnioski. 
11. Wolne głosy. 
 

Do pkt 1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przywitała mieszkańców, 
radnych, radną Sejmiku Województwa Śląskiego Julię Kloc-Kondracką, zaproszonych gości oraz 
wszystkich uczestników posiedzenia. Otworzyła sesję. 

 
Do pkt 2 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła porządek obrad. 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza Mikołowa, zaproponował: 
- wniesienie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 
2022 rok (nr rej. 115/2022) i oznaczenie go jako druk b) – następne punkty kolejno 
przenumerować, 
- wymianę druku projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 
2022 – 2041 na druk znajdujący się w eSesji,  
- wniesienie projektu uchwały w sprawie  udzielenia pomocy rzeczowej miastu Złoczów – druk 
znajdujący się w eSesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, iż Burmistrz 
Mikołowa złożył wniosek o wycofanie z październikowej sesji tematu ochrony środowiska 
i przesunięcie go na 2023 rok. Wobec tego tematem wiodącym sesji będzie tylko raport 
dot. systemu ciepłowniczego ZIM. 
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami.  
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.   
Porządek obrad został przyjęty większością głosów.     
 
Do pkt 3 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, iż na wniosek 
Burmistrza Mikołowa Stanisława Piechuli, w imieniu Sejmiku Województwa Śląskiego „Kapituła 
Odznaki Honorowej za Zasługi dla Województwa Śląskiego” nadała odznaki czterem osobom 
z terenu Mikołowa oraz województwa śląskiego, które przyczyniły się do gospodarczego, 
kulturalnego i społecznego rozwoju województwa. Przywitała osoby odznaczone. 
 
Radna Sejmiku Województwa Śląskiego Julia Kloc-Kondracka, w imieniu przewodniczącego 
Sejmiku, wręczyła odznaki: 
 
- Pani Dorocie Chmiel złotą honorową odznakę za wieloletnią działalność na rzecz poprawy 
życia niewidomym i słabo widzącym; 
- Pani Agnieszce Ganiek srebrną honorową odznakę za wieloletnią działalność społeczną 
wspierającą organizacje pozarządowe, podmioty ekonomii społecznej i przedsiębiorstwa społeczne; 
-  Pani Anecie Stelmach srebrną honorową odznakę za niesienie od wielu lat bezinteresownej 
pomocy potrzebującym poprzez różne akcje charytatywne na rzecz chorych, dzieci, pogorzelców; 
-  Panu Piotrowi Bańczykowi srebrną honorową odznakę za działalność na rzecz organizacji 
pozarządowych, w tym zainicjowanie powstania Centrum Społecznego Rozwoju, Regionalnego 
Ośrodka Wspierania Ekonomii Społecznej oraz realizacji ponad 20 projektów społecznych.   
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska oraz Burmistrz Stanisław 
Piechula pogratulowali odznaczeń i podziękowali za aktywną działalność na rzecz społeczności 
lokalnej.  
    
Pani Dorota Chmiel, w imieniu odznaczonych, podziękowała za przyznane odznaczenia 
i docenienie ich działalności społecznej. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska ogłosiła 10 minut przerwy,  
po której wznowiła obrady.  
   
Do pkt 4 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokół z sesji 
nr LX/60/2022. Poinformowała, że do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zmian. 
Protokół został przyjęty.  
 

Do pkt 5 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, iż w dniu 
14 października 2022 r. wpłynęło sprawozdanie z działalności Zakładu Inżynierii Miejskiej, który 
szczegółowo był omówiony podczas posiedzenia Komisji Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej.  
 
Dyskusji, ani pytań nie było. 
Sprawozdanie zostało przyjęte.  
  
Do pkt 6    
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty 
uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2022 rok (druk rej. 113/2022)  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2; 
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- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymał się 1;  
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Komisje: Nr 1 ds. Samorządu oraz Nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji nie zajęły 
stanowiska w sprawie.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4. 
Uchwała nr LXI/593/2022 została podjęta większością głosów. 
 

b) zmian w budżecie na 2022 rok (druk rej. 115/2022)  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu:  
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż projekt uchwały zawiera przyjęcie do 
dochodów środków przekazanych od Wojewody przeznaczonych na wypłaty dodatków węglowych.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4. 
Uchwała nr LXI/594/2022 została podjęta większością głosów. 
 

c) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały nie został zaopiniowany przez komisje ze względu na zapowiedzianą wymianę projektu. 
 
Skarbnik miasta Danuta Jasińska-Gdaniec poinformowała, że zmiana załącznika ww. projektu 
uchwały nastąpiła ze względu na wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmian 
w budżecie zgodnie z opisem zmian w § 1 i uzasadnieniem (druk rej. Nr 115/2022).  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr LXI/595/2022 została podjęta większością głosów. 
 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu:  
za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr LXI/596/2022 została podjęta jednogłośnie.  
 

e) zmiany uchwały nr LIV/524/2022 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 5 kwietnia 2022 r. 
w sprawie zakresu pomocy świadczonej obywatelom Ukrainy przez Gminę Mikołów  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 5 
radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Radny Krzysztof Żur poprosił o omówienie projektu uchwały. 
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Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, iż są to środki otrzymane od Wojewody  
za pośrednictwem Starostwa Powiatowego przeznaczone na pomoc dla uchodźców, które będą 
przeznaczone na dalszą pomoc dla uchodźców zamieszkujących w Domku Harcerskim 
i Sołtysówce w Mokrem.    

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr LXI/597/2022 została podjęta jednogłośnie.  

  
f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska: 
- poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 
ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0, 
- odczytała protokół z przebiegu konsultacji, z którego wynika, że od uprawnionych podmiotów  
nie wpłynęły żadne opnie, wnioski ani uwagi do projektu uchwały, 
- przedstawiła Komunikat Zarządu Śląskiego Związku Gmin i Powiatów rekomendujący wszystkim 
samorządom przyjęcie do projektów budżetów na 2023 rok maksymalnych stawek podatku  
od nieruchomości. 

Radny Krzysztof Żur poprosił o omówienie projektu uchwały i przedstawienie zmian jakie 
nastąpią w podatkach. 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Jolanta Cynar omówiła temat. Przedstawiła 
stawki dotychczas obowiązujące, dopuszczone przez ministra stawki maksymalne i te 
zaproponowane w projekcie uchwały.  

Radna Stanisława Hajduk-Bies zaproponowała, aby dla ułatwienia pracy do zmienianych uchwał 
załączać informacje o dotychczasowych stawkach.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska wystąpiła z wnioskiem, aby  
do projektów uchwał zmieniających stawki roczne opłat i podatków lokalnych załączać informacje 
o dotychczasowych wysokościach stawek. 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr LXI/598/2022 została podjęta jednogłośnie. 

 
g) przyjęcia programu współpracy Gminy Mikołów z organizacjami pozarządowymi  

oraz uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  
na rok 2023 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu:  
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr LXI/599/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
h) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z Mikołowską Radą Działalności 

Pożytku Publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów 
aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu:  
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr LXI/600/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
i) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Rolniczej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: 
za 5 radnych, przeciw 1, wstrzymał się 1.   

 
Radna Stanisława Hajduk-Bies poruszyła kwestię zbywania nieruchomości gminnych jako 
nieracjonalnego postępowania Gminy. Wyraziła swój protest przeciwko takim działaniom. 

 
W temacie głos zabrali:  
- radny Krzysztof Żur, 
- burmistrz Stanisław Piechula, 
- radny Łukasz Ryguła.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 5, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr LXI/601/2022 została podjęta większością głosów.   

 
j) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów  

dla obszaru Gronie 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: 
za 5 radnych, przeciw 2, wstrzymał się 1. Uwagi do projektu planu zostały zaopiniowane zgodnie 
z rozstrzygnięciem załączonym do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad rozstrzygnięciem nieuwzględnionych uwag oraz 
nieuwzględnionych w części i uwzględnionych w części uwag złożonych do projektu mpzp – 
wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 2, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr LXI/602/2022 została podjęta większością głosów. 
 

k) udzielenia pomocy rzeczowej miastu Złoczów  
Burmistrz Stanisław Piechula omówił temat, wskazując, iż zapotrzebowanie jakie przedstawił 
prezydent miasta Złoczów znajduje się w piśmie, które jest załącznikiem do niniejszego projektu, 
jednakże w rozmowie telefonicznej zostało to zweryfikowane i przedstawiono prośbę o zakup 
agregatów prądotwórczych dla tamtejszego szpitala i oczyszczalni ścieków oraz kilka mniejszych 
agregatów dla użytku cywilów. Poinformował, iż gmina Mikołów na pomoc uchodźcom otrzymała 
od miast partnerskich, wojewody oraz z darowizn mieszkańców Mikołowa środki w wysokości 
ok. 715.000 zł. Z tego na pomoc w formie m.in. zakwaterowania, jedzenia, kursów językowych 
wydatkowano ok. 403.000 zł, czyli z pozostałej kwoty ok. 300.000 zł planuje się na zakup 
agregatów przeznaczyć ok. 150.000 zł.    
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Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował następujące 
poprawki do projektu uchwały: 
- w podstawie prawnej wykreślić przepis dot. ustawy o finansach publicznych, 
- usunąć załącznik, a jego treści przenieść pod tekst w uzasadnieniu projektu.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr LXI/603/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
Do pkt 7 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że:   
- wpłynęło rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody Śląskiego stwierdzające nieważność uchwały RM 
Nr LIX/574/2022 w sprawie przystąpienia Gminy Mikołów do Związku Stowarzyszeń Centrum 
Aktywności, 
- wpłynął protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych dot. zebrania propozycji zadań  
do Zielonego Budżetu Mikołowa, 
- wszyscy radni swoje oświadczenia majątkowe złożyli w ustawowym terminie – w wyniku 
przeprowadzonej analizy nie stwierdziła nieprawidłowości, 
- wpłynęło pismo naczelnika Urzędu Skarbowego w Mikołowie informujące o stwierdzeniu 
nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych trzech radnych. Nieprawidłowości tych nie 
potraktowano jako podanie nieprawdy lub zatajenie prawdy i prosi się o wyjaśnienie i ewentualne 
korekty,      
- wpłynęła informacja Wojewody Śląskiego dot. oświadczeń majątkowych złożonych przez 
Przewodniczącą Rady Miejskiej oraz Burmistrza Mikołowa, w których nie stwierdzono 
nieprawidłowości. 
 
Do pkt 8 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przedłożone, 
- wszystkie istotne wydarzenia znajdują się jak zwykle w comiesięcznym Informatorze Urzędu 
Miasta. 
 
Do pkt 9 
Interpelacji nie było.  
 
Do pkt 10 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że wpłynęły 
odpowiedzi: 
1) na interpelację radnego Michała Rupika jako ciąg dalszy korespondencji w sprawie działalności 
„SILVER CLUB”, 
2) na wnioski radnego Michała Rupika w sprawie: 
- postawienia wiaty przystankowej na przystanku Kolonia 1 przy ul. Pszczyńskiej; 
- przycięcia drzew i krzewów przy przystanku autobusowym Wygoda; 
- zabezpieczenia środków finansowych w przyszłorocznym budżecie na kontynuowanie zadania: 
remont i modernizacja ul. Rolniczej. 
 
Do pkt 11 
Wiceprzewodniczący RM Michał Rupik zadał pytanie, jaka jest obecnie sytuacja odnoście 
dystrybucji węgla przez Gminę? 
 
Burmistrz Stanisław Piechula udzielił odpowiedzi, że na dzień dzisiejszy ustawa w tej sprawie 
jest jeszcze procedowana, mimo to w naszej gminie trwają przygotowania do dystrybucji węgla  
wg procedowanego projektu. Poinformował m.in., iż: 
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- w naszej gminie trwają przygotowania wspólnie z Zakładem Usług Komunalnych, który będzie 
zajmować się sprzedażą oraz Zakładem Inżynierii Miejskiej, który będzie obsługiwać to zadanie  
od strony administracyjnej, 
- na wniosek wojewody wystosowano do mieszkańców zapytania, w jakim terminie i gdzie 
chcieliby odbierać dystrybuowany węgiel – odpowiedzi udzieliło ok. 20 gospodarstw na ponad 
3 tysiące zadeklarowanych do opalania węglem, 
- przypomniał o zamieszaniu wśród mieszkańców i urzędników, jakie wywołuje ciągła zmiana 
ustawy o dodatku węglowym – obecnie wniosków o wypłatę złożyło ok. 4 tysięcy osób, 
zweryfikowano pozytywnie ok. 3 tysięcy. 
 
Zastępca burmistrza Mateusz Handel, uzupełniając wypowiedź burmistrza poinformował, że: 
- ustawa jest przygotowywana w zbyt szybkim tempie i najprawdopodobniej będą jeszcze 
wnoszone poprawki przez senat RP, 
- na konsultacje projektu ustawy z samorządami przypadło kilkanaście godzin, 
- przewidywany termin wejścia w życie ustawy to 1 grudnia, 
- jednym z problemów dla gmin będzie dotrzymanie właściwego terminu sprzedaży z uwagi  
na kwestię transportu węgla, ponieważ będzie obowiązywać procedura przetargowa na tę usługę,  
a jak wiadomo przetargi trwają i wymagają ok. 30 dni. 
 
Radny Sylwester Czarnota podziękował za zainstalowanie lustra drogowego przy wyjeździe 
z parkingu przy ul. Górniczej. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies, w imieniu mieszkańców, poruszyła kwestię braku toalety 
publicznej w okolicy centrum przesiadkowego w Mikołowie. 
 
Zastępca burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż problem braku toalet wynika 
z bezskutecznych dwuletnich negocjacji i starań o przejęcie przez Gminę budynku dworca PKP. 
Stwierdził, że w przypadku niezałatwienia tej sprawy do końca roku, toalety będą wybudowane 
przez Gminę.     
 
Radny Jan Przewoźnik powrócił do tematu omawianych wcześniej stawek podatku  
od nieruchomości i zaapelował, aby do projektów uchwał dot. podatków i opłat lokalnych załączać 
informacje o dotychczasowych wysokościach stawek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przypomniała, że taki wniosek 
do Burmistrza został już dzisiaj złożony. 
 
Radny Krzysztof Żur powrócił do tematu zawiadamiania mieszkańców o sposobie możliwości 
zakupu węgla za pośrednictwem gminy. Zaproponował, aby te informacje, poza internetem 
i MOPS, przekazywać przez sołtysów, radę dzielnicy Kamionka, ogłoszenia na tablicach  
ogłoszeń itp. 
 
Radna Grażyna Ostafin, w mieniu mieszkańców, poprosiła o informację, na jakim etapie są prace 
przygotowawcze do remontu Miejskiego Domu Kultury. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula udzielił odpowiedzi, że ogłoszony jest konkurs na projekt 
budowlany. Ma nadzieję, że zostaną uruchomione fundusze pozabudżetowe z możliwością 
pozyskania ich na modernizację zabytków. Planowane jest wyburzenie i ewentualne poszerzenie 
tylko tyłu obiektu, ponieważ konserwator zbytków nie wyraził zgody na modernizację fasady 
budynku.   
 
Radny Krzysztof Żur nawiązując do wypowiedzi Burmistrza zaproponował, aby zamiast 
wyburzać i ponownie budować „ciasny” obiekt domu kultury, rozważyć możliwość wybudowania 
nowego obiektu w innej bardziej dogodnej lokalizacji i z lepszą dostępnością do parkingów. 
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Burmistrz Stanisław Piechula potwierdził, iż nie planuje się przeniesienia tego obiektu z kilku 
powodów, m.in. z powodów finansowych czy też problemu jaki powstałby z zagospodarowaniem 
obecnego budynku domu kultury. Przypomniał, iż gmina ponadto współfinansuje budowę obiektu 
dla Ogniska Pracy Pozaszkolnej. 
 
Zastępca burmistrza Mateusz Handel, uzupełniając wypowiedź burmistrza doprecyzował, 
że modernizacja budynku domu kultury będzie polegać na pozostawieniu tej pierwszej części 
zabytkowej a wyburzeniu tyłu obiektu. Dodał, że remont planowany jest po ukończeniu budowy 
Ogniska Pracy Pozaszkolnej, m.in. z tego powodu, aby na czas trwania remontu, który 
przewidziany jest na 2 lata, zajęcia mogły się odbywać w nowym obiekcie OPP. 
  
Z uwagi na brak dalszych głosów i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Mikołowa podziękowała za udział w obradach i zamknęła sesję.  
 
Obrady zakończono o godz. 1745. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej – 
link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
Obsługa sesji: 
Grażyna Kozicka  Przewodnicząca  
 Rady Miejskiej Mikołowa 
Katarzyna Pustułka 
  Katarzyna Syryjczyk-Słomska    
Monika Graca-Kierzkowska   
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Załącznik do protokołu nr LXI/61/2022 
 z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 25.10.2022 r.  

 
 

ROZSTRZYGNIĘCIE RADY MIEJSKIEJ MIKOŁOWA  
o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag do Uchwały nr LXI/602/2022 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla obszaru 
Gronie 

 
 
 

 

Lp. Wyłożenie 
NR 

UWAGI GŁOSOWANIE OPINIA 

1. I 1 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 16 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 3 

2. I 2 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA –17 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 3 

3. I 3 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona  ZA – 18 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 2 

4. I 4 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

5. I 5.1 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM SIĘ. – 2 

6. I 5.2 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM SIĘ. – 2 

7. I 7.2 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

8. I 7.4 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

9. I 8.2 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 18 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 2 

10. I 9 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM SIĘ. – 2 

11. I 10 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwagi częściowo 

nieuwzględnione 
i częściowo uwzględnione ZA – 18 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 2 

12. I 11.3 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

13. I 12.1 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 18 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 2 

14. I 12.2 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 18 PRZECIW – 1 WSTRZYM. SIĘ – 1 

15. I 13 
za nieuwzględnieniem 

Uwagi nieuwzględnione 
ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM. SIĘ – 2 

16. I 14 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

17. I 15.1 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

18. I 15.2 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 
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19. I 15.3 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM. SIĘ – 2 

20. I 15.4 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 3 

21. I 16 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

22. I 17 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

23. I 18.1 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 3 

24. I 18.2 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 3 

25. I 19 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

26. I 20 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM. SIĘ – 2 

27. I 21 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

28. I 24 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM. SIĘ – 2 

29. I 25 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

30. I 26 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 3 

31. I 27 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 3 

32. I 28 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM. SIĘ – 2 

33. I 29 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 3 

34. I 30 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 18 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 2 

35. I 31.1 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 2 WSTRZYM. SIĘ – 1 

36. I 31.3 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 2 WSTRZYM. SIĘ – 1 

37. I 33 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 2  WSTRZYM SIĘ. – 1 

38. I 34 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3  

39. I 35 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

40. I 37 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

41. II 1 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 



11 

42. II 3 
za nieuwzględnieniem w części i uwzględnieniem w części Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

43. II 4.1 
za nieuwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM SIĘ. – 2 

44
. II 4.2 

za nieuwzględnieniem 
Uwaga nieuwzględniona 

ZA – 17 PRZECIW – 2 WSTRZYM SIĘ. – 1 

45. II 5 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 18 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 2 

46. II 6 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

47. II 7 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 16 PRZECIW – 2 WSTRZYM SIĘ. – 2 

48. II 8 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

49. II 9 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 2 WSTRZYM SIĘ. – 1 

50. II 10 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM SIĘ. – 2 

51. II 11 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

52. II 12 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 2 WSTRZYM SIĘ. – 1 

53. II 13 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

54. II 14 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM SIĘ. – 2 

55. II 15 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM SIĘ. – 2 

56. II 16.1 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

57. II 16.2 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 3 

58. II 16.3 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 16 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 4 

59. II 16.4 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 2 WSTRZYM SIĘ. – 1 

60. II 17 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 17 PRZECIW – 1 WSTRZYM SIĘ. – 2 

  
Przewodnicząca Rady Miejskiej   

 
 Katarzyna Syryjczyk-Słomska  

 


